
 

 

 

 

 

Amstelveen, 1 juni 2023 

 

Aan de ouders van Het Kofschip en de Amstelschool, 

Zoals u weet, zijn wij al geruime tijd in gesprek met de gemeente Ouder-Amstel over 

vervangende nieuwbouw van Het Kofschip en de Amstelschool. Hierbij hebben wij steeds 

aangegeven dat onze voorkeur uitgaat  naar “twee scholen onder één dak”. De gemeente 

heeft in 2021-2022 een haalbaarheidsonderzoek laten uitvoeren naar “twee scholen onder 

één dak” op de locatie Bindelwijk en is op basis daarvan tot de conclusie gekomen dat het 

niet haalbaar is om Het Kofschip en de Amstelschool onder één dak te huisvesten.  

In het nieuwe coalitieakkoord van de gemeente voor de periode 2022-2026 is het volgende 

opgenomen: 

Onderwijs is een belangrijke basisvoorziening in de gemeente. De gemeente is 
verantwoordelijk voor goede huisvesting voor alle scholen in onze gemeente. In deze 
collegeperiode wordt een start gemaakt om ‘Het Kofschip’ via nieuwbouw op de huidige 
locatie toekomstbestendig te maken. Voor de ‘Amstelschool’ wordt in deze periode 
afhankelijk van een nader onderzoek beoordeeld of er nieuwbouw of renovatie moet 
plaatsvinden. 
 
Aan het begin van dit schooljaar hebben wij de nieuwe wethouder, Jacqueline de Maa, laten 

weten dat wij, nu twee scholen onder één dak niet haalbaar is, op zoek gaan naar wat wél 

mogelijk is. Wij hebben daarom een eerste aanvraag ingediend voor vervangende 

nieuwbouw van beide scholen op de huidige locaties. Ook hebben wij voor de Amstelschool 

en Het Kofschip een onderzoek laten uitvoeren naar de bouwkundige staat van de huidige 

gebouwen, de mogelijkheid om de huidige gebouwen te verduurzamen en toekomstgericht 

onderwijs te realiseren, passend binnen de visie van de school.  

Uit dit onderzoek blijkt dat voor de Amstelschool vervangende nieuwbouw de enige wijze is 

om het gebouw toekomstbestendig te maken op alle gebieden. Voor Het Kofschip is 

vervangende nieuwbouw of grootschalige renovatie beide mogelijk.  Als voor Het Kofschip 

gekozen wordt voor grootschalige renovatie zal nader onderzocht moeten worden of dit 

financieel haalbaar en mogelijk is om het gebouw te laten voldoen aan de huidige 

nieuwbouweisen en verduurzaming van het gebouw. 

We realiseren ons dat u lange tijd niet van ons hebt gehoord over de ontwikkelingen met 

betrekking tot de huisvesting van Het Kofschip en de Amstelschool. Helaas is de voortgang 

vertraagd door de afwezigheid in verband met privéomstandigheden van wethouder De 

Maa.  



 

 

 

 

 

We hebben deze week van de gemeente vernomen dat er inmiddels een vervangende 

wethouder is gevonden. Dit betekent dat we (bestuur en directeuren) in de komende 

periode het overleg kunnen voortzetten met de gemeente én de MR’en van Het Kofschip en 

de Amstelschool om twee mooie en toekomstbestendige scholen in Ouderkerk aan de 

Amstel te realiseren. Want dit is wat wij allemaal willen voor de kinderen in Ouderkerk.  

 

Wij zullen u uiteraard op de hoogte stellen zodra er nieuwe ontwikkelingen zijn. 

 

Met hartelijke groet, 

 

Ineke van der Linden 

Bestuur Onderwijsgroep Amstelland 

 

 

 

 

 

 

 

 


